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طاهری: با قرعه خوبی مواجه شدیم؛ اطلاعی از 
فهرست مجیدی ندارم

سرپرس�ت تیم فوتبال اس�تقلال، گفت: رضا عنایتی یک�ی از مربیان لیگ برتری 
است؛ او هم مانند فرهاد مجیدی برای استقلال زحمت کشیده است و هفته اول باید 

به مصاف هوادار برویم که قرعه خوبی است.
به گزارش ایرنا، بیژن طاهری در حاش��یه مراسم قرعه کشی  لیگ بیست و یکم درباره جدال با 
هوادار و رضا عنایتی اظهار داشت: رضا عنایتی یکی از مربیان لیگ برتری است. او هم مانند فرهاد 
مجیدی برای استقلال زحمت کشیده است. هفته اول باید به مصاف هوادار برویم و قرعه خوبی 
است. همه چیز به خوبی پیش رفت. وی در ادامه افزود: تیم هم شرایط خوبی دارد و اوضاع بهتر 
نیز می شود. تمام ۱۶ تیمی که نماینده اینجا داشتند به امیدی آمده اند و کسی دوست ندارد سقوط 
کند و همه به دنبال کسب بهترین نتیجه هستند. می دانید امسال بحث استقلال فرق می کند. تیم 
با اراده و مصممی هستیم. امیدوارم بتوانیم به قهرمانی برسیم. برای ما فرق نمی کند چه قرعه ای 
نصیبمان شود. سرپرست تیم فوتبال استقلال درباره مشکلات زمین تمرین این تیم خاطرنشان 
کرد: بارها گفتم که مشکل زمین بحث امسال و پارسال نیست اما امیدارم امسال ریشه ای حل شود. 
سه چهار سال قبل هم که من بودم مشکل زمین وجود داشت. امیدوارم امسال استادیومی داشته 
باشیم تا مستنقر باشیم. برای زمین صنایع دفاع هم باید با مقام های بالاتر صحبت شود. فعلا در 
زمین خیریه عمل تمرین می کنیم. وی درباره لیست فرهاد مجیدی و جلسه اش با مدیرعامل گفت: 
خبر ندارم. در مراسم قرعه کشی بودم و اطلاعی از لیست ندارم. در این باره آجورلو و مجیدی تصمیم 
می گیرند. طاهری در پایان اذعان داشت: امیدوارم استقلال به سروسامان برسد چون دل هوادار در 

این سال ها خون بوده است.

سیدصالحی: برای اعتبار فوتبال مشهد می جنگیم
سرپرست تیم فوتبال پدیده مشهد، گفت: برای اعتبار فوتبال مشهد می جنگیم و 
این  قول را به هواداران مشهدی می دهیم که همه ارکان باشگاه برای عزت و افتخار 

باشگاه تلاش خواهند کرد.
به گزارش ایرنا، سید مهدی سیدصالحی سرپرست تیم فوتبال پدیده مشهد اظهار داشت: خدا 
را شکر جو بسیار خوبی در تیم وجود دارد. هیات مدیره و مالک همکاری خوبی دارند. محمدرضا 
مهاجری و هادی عقیلی نیز در کادر فنی حضور دارند. تیم شرایط ایده آلی دارد. امیدوارم لیگ پویا 
و جذابی را ببینیم. وی در ادامه خاطرنشان کرد: ما هم برای اعتبار فوتبال مشهد می جنگیم و این 
قول را به هواداران مش��هدی می دهیم که همه ارکان باش��گاه برای  عزت و افتخار باشگاه تلاش 
خواهند کرد. سرپرس��ت تیم فوتبال پدیده در پایان گفت: فعلا همه چیز روی روال بوده اس��ت. 
اوضاع رو به رشد بوده و امیدوارم بازی های جذابی هم در لیگ به انجام برسانیم. گفتنی است تیم 
فوتبال پدیده در لیگ بیست و یکم باید در هفته نخست از تیم آلومینیوم اراک پذیرایی کند. مراسم 
قرعه کشی بیست و یکمین دوره لیگ برتر فوتبال باشگاه های ایران، با حضور مسوولان سازمان لیگ 
و نمایندگان ۱۶ باشگاه حاضر در مسابقات برگزار شد. طبق اعلام سازمان لیگ، بیست ویکمین دوره 

لیگ برتر از ۲۷ مهرماه آغاز می شود و احتمالا تا تابستان ۱۴۰۱ به طول می انجامد.

محمودی: تراکتورِ جوان و با انگیزه را در لیگ 
خواهید دید

سرپرس�ت تیم فوتبال تراکتور تبریز، گفت: در این فصل تغییرات بس�یاری را در 
تیم شاهد هستیم و با تیمی جوان، با انگیزه راهی میدان می شویم.

به گزارش ایرنا، کاظم محمودی در حاشیه مراسم قرعه کشی بیست و یکمین دوره لیگ برتر، 
افزود: تراکتور در این سال ها شایسته قهرمانی بوده اما مشکلاتی داشت که در حال برطرف شدن 
اس��ت. وی ادامه داد: در این فصل امیدواریم با حضور تماش��اگران به اهداف خود برس��یم و آنچه 
شایسته این تیم و هواداران تراکتور است، محقق شود. سرپرست تیم فوتبال تراکتور در خصوص 
این که گفته می ش��ود سرمربی این تیم از شرایط گلایه دارد، گفت: فکر نمی کنم چنین چیزی 
باشد، فیروز کریمی یکی از بهترین مربیان فوتبال ایران است و قهرمانی آسیا و ایران را در کارنامه 
دارد. باش��گاه در حد توان بازیکنانی که می توانست در اختیار وی گذاشت تا به اهدافش برسد. ما 
تغییرات بس��یاری داش��تیم اما هر چه در توانمان بود را در اختیار س��رمربی تیم گذاشتیم و فکر 
نمی کنم کریمی ناراحت باشد. محمودی در مورد حضور زنوزی هم تاکید کرد: وی با ما و تراکتور 
خواهد بود، از سویی دیگر تیم بدون هوادار و طرفدار کمبودهایی دارد که امیدواریم در این فصل با 
حضور آنان به اهداف خود برسیم. ما در این فصل بازیکنان جوانی را گرفتیم که در کنار باتجربه ها 
شانس بسیاری برای نشان دادن توانمندی های خود دارند و تراکتور در این فصل تیمی جوان و با 

انگیزه است که امیدواریم در پایان فصل دل هواداران را شاد کنیم.

کامرانی فر: قرار است VAR در ورزشگاه آزادی 
نصب شود

سرپرس�ت دبیرکلی فدراس�یون فوتبال می گوید سیس�تم VAR قرار اس�ت در 
ورزشگاه آزادی نصب شود.

به گزارش ایس��نا، حسن کامرانی فر پس از برگزاری مراسم قرعه کشی لیگ برتر اظهار کرد: 
در بحث تماشاگر باید فکر کنیم که حضور تماشاگر می تواند نشاط ایجاد کند. ما باید با حضور 
تماش��اگر در ورزشگاه سلامت جامعه را به دنیا اعلام کنیم. فدراسیون فوتبال و سازمان لیگ 
در حال برنامه ریزی است تا بتوانیم شرایط را طوری رقم بزنیم که تماشاگر در ورزشگاه حضور 
داشته باشد. او درباره استفاده از سیستم کمک داور ویدئویی هم گفت: ما شرایط حضور یک 
سیس��تم VAR را در کشور فراهم کردیم و استادیوم آزادی قرار است به این سیستم مجهز 
شود. ما به AFC و فیقا اعلام کردیم. برای بازی برابر کره این شرایط را داریم و منتظر پاسخ 
آن ها هس��تم. این سیستم قرار است برای آموزش داوران استفاده شود و برنامه ریزی می شود 

که حتی در بازی های لیگ از آن استفاده کنیم.

شاهکار در تور جهانی تنیس؛

تنیسور زن ایرانی نخستین ورزشکار ایرانی راه یافته 
به گرنداسلم

»مشکات الزهرا صفی« تنیسور ایرانی در مسابقات تور جهانی زیر ۱۸ سال تنیس، 
در دیدار نهایی این پیکارها به مقام قهرمانی این رقابت  ها دست پیدا کرد.

به گزارش ایرنا، صفی در فینال به مصاف آروژان ساگاندلیکوف رفت و ست نخست را با نتیجه 
۶ بر ۳ به سود خود به اتمام رساند. وی ست دوم را ۶ بر ۴ به نماینده قزاقستان واگذار کرد و در 
ست سوم نیز ۷ بر ۵ به برتری دست یافت و برنده این دیدار حساس شد. تنیسور جوان کشورمان 
پیش از این قهرمانی با ۳۰۶ امتیاز در رده ۲۱۸ جهان جای داشت و حالا با این قهرمانی و کسب 
۱۷۰ امتیاز در رده بندی جدید فدراسیون جهانی تنیس، به رتبه ۱۳۷ جهان خواهد رسید. مشکات 
الزهرا صفی از نظر شرایط سنی یک سال دیگر نیز در رده سنی جوانان حضور خواهد داشت و با 
توجه به خروج تعداد زیادی از بازیکنان این رده سنی و ارتقا به رده سنی بزرگسالان در سال پیش 
روی میلادی، جایگاه نماینده کشورمان در رنکینگ فدراسیون جهانی به به زیر ۱۰۰ خواهد رسید. 
نماینده تنیس کشورمان سال آینده به عنوان نخستین ورزشکار ایرانی در رده سنی زیر ۱۸ سال 

مسابقات گرند اسلم اوپن استرالیا بازی خواهد کرد.

 عطایی: رقم پایه استقلال با پرسپولیس 
برای مزایده متفاوت است

معاون مالی، اداری و پشتیبانی باشگاه پرسپولیس گفت: مبلغ پایه ما برای مزایده 
مشخص شده و به خاطر قهرمانی های اخیر ما و حضور در فینال لیگ قهرمانان آسیا 

رقم پایه  استقلال با پرسپولیس متفاوت خواهد بود.
به گزارش ایرنا، علی عطایی معاون مالی، اداری و پشتیبانی باشگاه پرسپولیس درباره مزایده این 
باشگاه اظهار داشت: باید این موضوع را در نظر داشته باشید که فرآیند مزایده شفاف است. نهادهایی 
مثل سازمان بازرسی آن را زیر نظر دارند. برای اینکه شفاف باشیم از هیات رسمی کارشناسی دعوت 
کردیم فضاهای ما را ارزش گذاری کند. وی در ادامه افزود: مبلغ پایه ما برای مزایده مشخص شد. 
استقلال هم اگر بخواهد این کار را انجام دهد به خاطر قهرمانی های اخیر ما و حضور در فینال لیگ 
قهرمانان اسیا رقم پایه اش با ما متفاوت است. ممکن است اسپانسر مشترک داشته باشیم اما قطعا 
مبالغ پایه متفاوت است. ما نمی توانیم به یک اسپانسر بگوییم در مزایده شرکت کند یا نکند. معاون 
مالی پرسپولیس درباره ارزش گذاری این باشگاه تصریح کرد: تقریبا ارزش گذاری ما انجام شده و به 
زودی بارگذاری خواهد شد. ما نمی دانیم چه کسی می خواهد شرکت کند و چه کسی برنده خواهد 
شد. بعضی حرف ها من را متعجب می کند. مزایده یعنی فضا برای همه باز است. ما هم نمی دانیم 

چه کسی برنده مزایده خواهد شد و خیلی به شایعات توجه نکنید.

وحید شمس�ایی معتقد است باید از شکست 
در ج�ام جهانی درس گرف�ت و برای حضور هر 
چه بهت�ر در مس�ابقات جام جهان�ی از همین 

امروز برنامه ریزی کرد.
وحید شمس��ایی س��تاره سابق فوتس��ال ایران در 
گفتگ��و با خبرنگار ورزش��ی ایلنا در خصوص ناکامی 
تیم ملی در مس��ابقات جام جهانی لیتوانی گفت: به 
ان��دازه کافی در خصوص ناکام��ی تیم ملی و بازی با 
قزاقس��تان من و همه دوستان صحبت کرده اند. من 
معتقدم آقای ناظم الش��ریعه و همکاران ایشان باید 
بازی ها را ببینند و ت��ا نقاط ضعف را برطرف کنند. 
اکنون زمان حرف زدن نیست و باید برای پیشگیری 

از بسیاری از اتفاقات وارد عمل شویم.
وی اف��زود: هم��ه می گویند در آین��ده نه چندان 
دور اما من معتقد هس��تم بازس��ازی تیم ملی زمان 
ب��ر خواهد بود باید برای آین��ده برنامه ریزی کنیم و 
از همین حالا ش��روع به کار کنی��م. باید از این جام 
جهان��ی و ناکامی خود درس بزرگی بگیریم و بدانیم 
کار س��ختی را در پیش داریم و بای��د تغییر کنیم و 
برای پیش��رفت باید به روز باشیم هر چه بود گذشته 
و به تاریخ پیوسته است و ما برای جام جهانی 3 سال 
زمان داریم و باید ب��ا برنامه ریزی و برگزاری اردوها 
یک تیم ملی قوی و مدعی را راهی مسابقات کنیم و 
تمام��ی این چراها و بایدها را در یک کار گروه بدون 
غرض ورزی و دش��منی مورد بررس��ی قرار دهیم. ما 

همه عضو خانواده فوتسال هستیم و برد و باخت آن 
برای همه ما است.

شمسایی در مورد اینکه شاید این تغییر نسل طول 
بکشد بیان کرد: چاره ای جز این نداریم. برای اینکه 
ما چیزی نساخته ایم و کاری نکرده ایم که برداشتی 
داشته باش��یم. تغییر نسل قطعا تاوان خواهد داشت 
و یک زمانی را پشت سر خواهد گذاشت و این زمان 

کم نیس��ت. چون ما این کار را در گذشته نکرده ایم 
عق��ب افتادی��م. این پروس��ه باید از س��ال ۲۰۱۶ تا 
۲۰۲۱ ش��کل می گرفت و م��ا در جام جهانی ۲۰۲۴ 
استفاده می کردیم اما متاس��فانه این اتفاق رخ نداد؛ 
چون کسی در این سال ها برای فوتسال ارزش قائل 
نبوده اس��ت و یک عقب گرد بزرگ رخ داده و کسی 

هم دنبال این موضوع نرفته است.

او خاطرنش��ان ک��رد: از بع��د از س��ال ۲۰۱۶ در هر 
تورنمنت هر نتیجه ای نی��ز رخ می داد همین افراد در 
سرجایی خود بودند و بدون پاسخ گویی کار خود را ادامه 
دادند و اقتداری در این دوره نبوده اس��ت و مش��خص 
بود که س��ومی دنیا را از دس��ت خواهیم داد. در این ۶ 
ماه حضور عزیزی خادم ایش��ان دیدگاه وسیعی داشته 
و امیدوار هس��تم  این موضوع ادامه دار باشد و اگر این 
موضوع به صورت جدی پیگیری نشود به طور حتم در 

آسیا نیز به مشکل خواهیم خورد.
وی در مورد ادامه همکاری ناظم الش��ریعه در تیم 
ملی فوتس��ال با توجه به شرایط به وجود آمده گفت: 
رئیس فدراس��یون، کمیته فوتس��ال و رئیس کمیته 
در این خصوص تصمیم گیرنده هس��تند. آقای ناظم 
الش��ریعه نیز تا اس��فند ماه قرارداد دارند. مسابقات 
مقدماتی جام ملت های آس��یا و رقابت هایی آس��یا را 
در پیش رو داریم و اگر قرار است هر اتفاقی رخ دهد 
باید س��ریع انجام شود تا خدایی ناکرده باز تیم ملی 
ضرر نکند. ان شالله اگر آقای ناظم الشریعه یا هر کس 
دیگری که روی نیمکت تیم ملی حضور داشت به دنبال 
درست کردن مسیر و ساختار باشد. از حالا باید برنامه 
ریزس��ی کنیم که مثلا قرار اس��ت با برزیل یا آرژانتین 
بازی کنیم برنامه ارائه دهیم. نمی خواهیم کار کوچکی 
انج��ام دهیم که بگویم بازی دوس��تانه انجام نداده ایم. 
زمان هر چقدر بگذرد و ما کاری نکنیم مسلما تیم ملی 

و فوتسال ما ضرر خواهد کرد.

پیشکس�وت فوتبال ایران در خصوص شایعه حضور دادکان در 
پرسپولیس واکنش نشان داد.

محم��د مایلی کهن پیشکس��وت فوتبال ایران در گفت وگ��و با ایلنا در 
خصوص شرایط پرسپولیس اظهار داشت: به نظرم شرایط این تیم خوب 
اس��ت و بازیکنانی که مد نظر کادر فنی بوده جذب ش��ده است. آنها هر 
کس��ی را که نیاز داش��تند جذب کردند و یحیی گل محمدی به عنوان 

سرمربی تیم شرایط تیمش را بهتر از همه می داند.
وی در خص��وص رقم بالای بازیکنان این فص��ل فوتبال در لیگ ایران 
تصریح کرد: برای من س��وال است که چرا به یک مرتبه قیمت بازیکنان 
این قدر بالا رفت برخی از بازیکنان در طول فصل مرتب از ش��رایط مالی 
پرس��پولیس می نالن��د اما در دو هفته پایانی همه چیز خوب می ش��ود و 
قراردادها چهار برابر شده و همه مشکلات از یاد می رود. اگر واقعا شرایط 
پرس��پولیس یا هر تیم دیگری خوب نیس��ت پس چ��را حاضر به تمدید 

قرارداد می شوید یا اصلًا چرا به پرسپولیس می آیید.
وی افزود: شما نگاه کنید استراماچونی چند سال بیکار بود هی گفتند 
در اینترمیلان مربیگری کرده مربی بزرگی است اما در نهایت سر از قطر 
درآورد. یا همین گاوریل کالدرون از پرسپولیس شکایت هم کرده است و 
تا قران آخر پولش را هم می گیرد شما به یک نکته توجه کنید بازیکنان 

ایرانی طلب خود را نمی بخش��ند اما م��ا انتظار داریم یک خارجی چنین 
کاری را بکن��د. امث��ال کالدرون در دنیای فوتبال م��رده بودند اما او را به 

ایران می آورید و زنده می کنید.
مایلی کهن در خصوص اینکه قرار اس��ت مدیر عامل پرس��پولیس قرار 
است تغییر کند بیان داشت: به هر حال تصمیمی است که وزارت ورزش 
در این خصوص گرفته اس��ت و آنها خیر و صلاح تیم را بهتر از هر کس 
دیگری می داند سال هاس��ت که می گویند اس��تقلال و پرس��پولیس باید 
خصوصی شود اما ین اتفاق هم نمی افتد و به نوعی همه سر کار هستند.

پیشکسوت پرسپولیس در خصوص شایعه حضور کاشانی در پرسپولیس 
اذعان داش��ت: کاش��انی با پرسپولیس نتایج بس��یار خوبی گرفت و حتی 
قهرمان لیگ هم شد به نظرم پرسپولیس در این چند سال اخیر هر چه 
دارد از مدیریت شایس��ته ایشان بوده شما نگاه کنید ورزشگاه درفشی فر 
از زمان مدیریت ایش��ان و همچنین وزرشگاه ش��هید کاظمی مربوط به 
دوره حضور ایشان در شورای شهر است که به باشگاه پرسپولیس رسیده 
اس��ت. مایلی کهن در خصوص اینکه دادکان ش��اید به پرسپولیس بیاید 
گفت: من در مصاحبه ای خواندم که ایشان گفته بود پرسپولیس را به من 
نمی دهند خب چرا باید پرس��پولیس را به ایشان بدهند همین آقا مرتب 
می گفت آدم های سیاس��ی نباید در ورزش دخالت کنند ولی فدراسیون 

ایشان سیاسی ترین و نظامی ترین فدراسیون فوتبال پس از انقلاب بود آیا 
سردار یعقوبی، آصفی، شجاعی برهان و سازگارنژاد افراد سیاسی و نظامی 
نبودند. ایشان زمان خاتمی احمدی نژاد و حتی روحانی هم حضور داشت 
مسئولیت داش��ته و فعالیت می کرد و حتی انتقادهایی هم انجام می داد. 
البته همه اینها را که گفتم در آخر کس��ان دیگر تصمیم گیرنده هستند 
همان طور که تاکنون ما هیچ وقت تصمیم گیرنده نبودیم الان هم کاری 

از دست ما بر نمی آید.

چرا باید پرسپولیس را به یکی مثل دادکان بدهند؟
مایلی کهن: اگر اوضاع مالی پرسپولیس بد است چرا بازیکنان تمدید می کنند؟

مس�وول برگزاری مس�ابقات لیگ برتر فوتبال ایران، گفت: 
قائدتا قبل از شروع لیگ، بازی سوپرجام برگزار نخواهد شد؛ 
درخواس�ت س�رمربی تیم ملی را قبول کردیم تا ملی پوشان 

آسیب نبینند.
به گزارش ایرنا، س��هیل مهدی در حاشیه مراسم قرعه کشی فصل 
جدی��د لیگ برتر فوتبال ایران، اظهار داش��ت: خوش��حالیم که یک 
فصل دیگر را با کمک رس��انه ها، باشگاه ها، هیئات فوتبال و ... برگزار 
می کنیم. امیدوارم بتوانیم در سال منتهی به جام جهانی با بازی های 

خوب به استقبال آن برویم و شاهد موفقیت تیم ملی باشیم.
وی درباره برگزاری مس��ابقات در روزهای آخر هفته خاطرنش��ان 
کرد: قائدتا وقتی قرار اس��ت مس��ابقات هر چهار یا پنج روز یک بار 
برگزار شود طبیعتا نمی توان هر هفته در آخر هفته بازی ها را برگزار 
کنیم اما بازی ها را در س��اعاتی برگزار کنیم هواداران بتوانند بازی ها 

را به خوبی تماشا کنند.
مس��وول برگزاری مس��ابقات لیگ برتر درباره حضور تماش��اگران 
در ورزش��گاه ها بیان داش��ت: با پالس هایی که معاون وزیر بهداشت 
فرس��تاده اند خیل��ی امیدواریم. از طرف��ی وزی��ر ورزش و جوانان و 
همچنین تلاش های مدیر فدراس��یون در بحث تیم ملی را هم داریم. 
اجازه بدهید ابتدا در بعد بین المللی این مس��اله را داش��ته باش��یم و 

سپس از این الگو برای دیدارهای داخلی هم استفاده می کنیم.
وی درباره به تعویق افتادن بازی هفته اول پرسپولیس گفت: اجازه 
بدهید ابتدا برنامه مس��ابقات مشخص شود. این منوط به قرعه کشی 

خواهد بود.
مهدی درباره شرایط میزبانی تیم ها در ورزشگاه های خانگی تصریح 
کرد: فرض بر این اس��ت که مسابقات در ورزشگاه های خانگی باشد. 
اگر خدای ناکرده بنا به شرایطی در ۲۰ روز تا یک ماه آینده تا شروع 
مسابقات ورزشگاه ها آماده نباشد باید یک ورزشگاه جایگزین انتخاب 

کنند اما ش��رایط بازی به مانند دیدارهای خانگی است. علی الحساب 
فعلا ۲ تیم نس��اجی و مس رفس��نجان هس��تند. فجرسپاس��ی هم 

نامه نگاری انجام داده است.
وی درباره زمان پایان لیگ گفت: ما باید س��عی کنیم حوادثی که 
فصل پیش داش��تیم را به حداقل برس��انیم. خیلی از آنها مثل کرونا 
دست ما نبود. خوش��بختانه روند واکسیناسیون این نوید را می دهد 
که انش��الله روزهای خوبی در پیش اس��ت. نیم فصل اول با فشردگی 
مش��خصی پیش می رود. بحث حضور تماش��اگران و واکسیناس��یون 
هس��ت و نگرانی باب��ت آن نداریم. اجازه بدهید نی��م فصل اول تمام 
ش��ود. س��پس درباره نیم فصل دوم صحبت می کنیم تا مس��ابقات با 

کمترین تاخیر تمام شود.
مهدی درباره برگزاری سوپرجام پیش از شروع لیگ اذعان داشت: 
قائدتا قبل از شروع لیگ نیست. درخواست سرمربی تیم ملی را قبول 
کردیم تا ملی پوش��ان آس��یب نبینند. این یک بازی تقدیم هواداران 
خواهد ش��د. مس��وول برگزاری مس��ابقات لیگ برتر در پایان درباره 
اولویت بازی رو در رو به تفاضل گل در فصل جدید در صورت تساوی 
امتی��ازات تیم ها گفت: دس��تورالعمل و پیش نویس آن تقدیم هیات 
رییس��ه سازمان لیگ شده است. به احتمال خیلی زیاد ابتدا بازی رو 

دررو و سپس تفاضل گل خواهد بود.

مهدی: با درخواست اسکوچیچ سوپرجام قبل از آغاز لیگ برگزار نشد

چیزی ساخته نشده که همه انتظار نتیجه گیری دارند
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